
  Notice to Installers 

Read the following instructions carefully before you install, register or upgrade the EntraPass 
application. For more details about installation, refer to the corresponding Reference Manual. 
 

To install or upgrade the EntraPass application: 

1 Insert the software DVD-ROM in the DVD-ROM drive. Select the Setup icon. 
• If you are installing a new system, enter the Serial number (located in the DVD-ROM 
enclosure), then press OK. The OK button is enabled only when you have entered a valid Serial 
number. 
• If you are upgrading an existing system, enter the Upgrade Serial Number written on the 
certificate, then enter the Registration Confirmation Code. The OK button is enabled only when 
you have entered both numbers. 

 
NOTE: A database backup will be automatically performed during the upgrade process. 
 
2 To obtain the Registration Confirmation Code you may: 

• Call Kantech Customer support service at 1(450) 444-2030 or 1 888 222-1560 (US & 

Canada). 
• For other countries or regions, consult our Web site (www.kantech.com) to find your 
customer support center. 

3 Follow the instructions that appear on screen. At the end of the installation, you have to restart 
your computer. 

 

To register the system (for EntraPass Corporate and Global Editions only) 

1 Click the Server icon on the computer desktop. In the Server main window, click the 
Login/Logout icon. 

2 Enter the 20-character password in the Operator login screen. The OK button is enabled when 
you have entered the correct password. 

3 In the System Registration screen, click the Temporary password in use (...) (yellow button) to 
register the system. Enter the Registration Confirmation Code to activate your system. The 
OK button is enabled when you have entered the correct Registration Confirmation Code. 

4 To obtain the system Registration Confirmation Code you may: 
• Call Kantech Customer Support service at 1 (450) 444-2030 or 1 888 222-1560 (US & 
Canada).  
• For other countries or regions, consult our Web site (www.kantech.com) to find your 
Customer Support Center. 

5 Use the Installation Codes displayed in the System Registration window and your original 
DVD-ROM to install the system’s basic components. 

6 Use the Backup utility to save your system data before you update or configure the system 
database.  

 
NOTE: Make sure to backup your system data immediately after the first installation. Kantech 
Customer Assistance cannot issue a duplicate Registration Confirmation Code. If the system must 
be re-installed, you will have to restore the system backup. 

 
Contact your Kantech Sales representative for additional information concerning the new KAP 
(Kantech Advantage Program) program and its benefits. 
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     Avis aux installateurs 

 
Veuillez lire les instructions suivantes attentivement avant d’installer, enregistrer ou mettre à niveau 
EntraPass. Pour plus de renseignements sur la procédure d’installation, référez-vous au manuel de 
référence. 

 

Pour installer ou mettre à niveau EntraPass: 

1 Insérez le DVD-ROM d’installation dans le lecteur de DVD-ROM. Sélectionnez l’icone Setup. 
• Si vous faites une nouvelle installation, entrez le Numéro de série (celui-ci se trouve dans 
le boîtier contenant le DVD-ROM), puis appuyez sur OK. Le bouton OK est activé uniquement 
lorsque vous avez entré le bon Numéro de série. 
• Si vous faites une mise à niveau, entrez le Numéro de mise à niveau écris sur le certificat, 

ensuite entrez le Code de confirmation de l’enregistrement. Le bouton OK est activé 
uniquement lorsque vous avez entré les deux numéros. 
 

NOTE: Une sauvegarde des données se fera automatiquement pendant la mise à niveau. 
 
2 Pour obtenir le Code de confirmation de l’enregistrement, vous pouvez: 

• Appeler le service d’assistance à la clientèle de Kantech au 1 (450) 444-2030 ou 1 888-222-
1560 (EU & Canada), 
• Pour les autres pays ou régions, consulter notre site Web (www.kantech.com) pour trouver 

le centre d’assistance à la clientèle le plus proche. 
3 A la fin de la procédure d’installation, vous devez redémarrer l’ordinateur. 
 

Pour enregistrer le système (EntraPass Corporate Edition et Global Edition seulement): 

1 Cliquez sur l’icone Serveur (celui-ci se trouve sur le bureau). Dans la fenêtre Serveur, cliquez 
sur l’icone Ouvrir/Fermer session. 

2 Entrez le mot de passe de vingt (20) caractères dans le champ affiché. Le bouton OK n’est 

activé que lorsque vous avez entré le bon mot de passe. 
3 Dans la fenêtre d’Enregistrement du système, cliquez sur le bouton Mot de passe temporaire 

en utilisation (...) (bouton jaune) pour enregistrer le système. Entrez le Code de confirmation de 
l’enregistrement afin d’activer le système. Le bouton OK est activé uniquement lorsque vous 
avez entré le bon Code de confirmation de l’enregistrement. 

4 Pour obtenir le Code de confirmation de l’enregistrement, vous pouvez: 
• Appeler le service d’assistance à la clientèle de Kantech au 1 (450) 444-2030 ou 1 888-222-

1560 (EU & Canada), 
• Pour les autres pays ou régions, consulter notre site Web (www.kantech.com) pour trouver 

le centre d’assistance à la clientèle le plus proche. 
5 Utilisez les codes pour l’installation affichés dans la fenêtre d’enregistrement ainsi que votre 

DVD-ROM original pour installer les composantes de base du système. 
6 Utilisez l’utilitaire de sauvegarde pour sauver les données du système avant toute mise à jour ou 

configuration de la base de données du système. 
 
NOTE: Assurez-vous de sauvegarder les données du système immédiatement après la première 
installation. Notre service d’assistance à la clientèle ne peut fournir de Code de confirmation 
supplémentaire. Si vous devez réinstaller votre système, vous aurez à restaurer les données 
sauvegardées. 
 
Communiquez avec votre représentant des ventes chez Kantech pour plus de détails concernant les 
avantages du nouveau programme KAP (Kantech Advantage Program - Programme Avantage de 
Kantech). 
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